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内容概要

《全国各类成人高考(高中起点升本、专科):英语应试模拟(2013年版)》在每套试卷后，不仅给出了参
考答案，而且还设有“解题指要”，即扼要指出该题所考查的能力、解题方法及考生解题时应注意的
问题等，旨在使考生通过做题而举一反三、融会贯通地掌握考试大纲所要求掌握的知识，把握成人高
考命题的规律，为最终通过考试打下良好的基础。
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章节摘录

版权页：   6. They had__money to live through the months without work. It was the hardest time forthem. A. a
little B. little C. a few D. few 7. All my friends have decided to go on to university__high school. A. in B. at C. after
D. behind 8. Women, in__, like to shop for new clothes. But she seldom goes shopping. A. all B. order C. public D.
general 9. I think they__have finished the design by now as a month has already passed. A. should B. shouldn't C.
could D. can 10. Little__him in the past few years, not to mention his wife. A. I have seen B. I had seen C. have I
seen D. had I seen 11. He first read carefully and then followed the__on the box on how to fix the toy. A. orders B.
advice C. suggestions D. instructions 12. --He never spoke to her in English,__he? __.I once heard them talk in
English. A. didn't ;No, he didn't B. did;No, he didn't C. didn't;Yes, he did D. did;Yes, he did 13. It was
impossible__a chance of escape. There were soldiers all around. A. of there to be B. for there to be C. that there was
D. that there had 14. The terrible noise outside almost__me mad. A. forced B. set C. held D. drove 15. People made
noises outside all night,__kept me awake. A. that B. which C. who D. what.
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编辑推荐

《全国各类成人高考(高中起点升本、专科):英语应试模拟(2013年版)》后附有近五年的成人高考各科
统考试题解析。
作者在对各科试题逐题给出答案的同时，还对每道试题进行精要解析，以便考生把握命题趋向，掌握
解题技巧，沉着应对考试。
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